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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 
 

Tomko: 

Na Dobrovoľníckej ulici pri materskej škôlke, občan, ktorý už rok čaká na stretnutie s pánom 

prednostom a pred rokom som žiadal interpeláciu, potom aj pán Hrdlík ma doplnil ohľadom 

prepadnutého kanála pri materskej škôlke na križovatke Dobrovoľníckej – Švermova, kde pán 

primátor verejne vyhlásil, že sa s týmto občanom stretnú, no rok čaká už. Kedy dôjde k tomu 

stretnutiu? Jedná sa o Mária Pissia. Ste ochotný sa s ním stretnúť ohľadom prepadnutého 

kanála. Viete, čo sa tam jedná, on tam má asi tri, štyri požiadavky a požiadal ma, aby som to 

dal ako podnet. Buďte takí dobrí, stihnite to ešte v tomto volebnom období a vyjdite mu 

v ústrety.  

 

Mgr. Sovák: 

Áno, niektoré z týchto podnetov sa naplnili, ale sú tam ešte niektoré neuskutočnené. Takže 

tento týždeň sa s ním stretnem, spojím a stretnem, doriešime to. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 
 

 


